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Uprzejmie informuję, że na LIV sesji Rady Miejskiej 28 października 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr 

Górnikiewicz zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytał o powody opóźnienia remontu ulicy Nowy Świat. Zaapelował, aby umowy 

z wykonawcami konstruowane były w taki sposób, by naprawy przebiegały szybciej. 

Zapytał również, czy prace remontowe nie mogłyby być wykonywane w okresie 

wakacyjnym, kiedy ruch w Mieście jest znacznie mniejszy.  

2) Poprosił o przedstawienie zakresu prac w ramach budowy letniego parku wodnego 

w Mościcach, na którą Miasto otrzyma środki z rządowego programu Polski Ład. Dodał, 

że w przeszłości inwestycja była wyceniona na dużo niższą kwotę.  

3) Wyraził zaniepokojenie planowanym przeniesieniem z Miasta dwóch karetek pogotowia 

ratunkowego. Zapytał, czy liczba karetek faktycznie zostanie ograniczona, czy decyzja 

jest ostateczna i jak wpłynie ona na bezpieczeństwo mieszkańców Tarnowa.  
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